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Sr. Degà, autoritats, graduats i graduades, senyores i senyors.  

 

En primer lloc el que voldria dir és que em sento molt 

honrada i molt agraïda d’haver estat escollida professora 

padrina de la 1era promoció de graduats en ciència i 

tecnologia dels aliments.  

 

Aquest és un moment molt important per vosaltres ja que heu 

acabat una etapa com estudiants i en comenceu un altre com a 

professionals. Com bé sabeu el sector agroalimentari és un 

dels sectors més importants a Catalunya, i també a Espanya, i 

necessita professionals amb una formació especialitzada 

En un mercat interdisciplinari com l’actual, on altres 

titulacions també poden accedir a aquest mon, vosaltres sou 

els que teniu la formació més propera a les necessitats 

d’aquest sector, tant en seguretat alimentaria, gestió i control 

de la qualitat, disseny, desenvolupament e innovació de 

productes agroalimentaris, entre molts altres àmbits.   

 

 

Com molts de vosaltres sabeu, jo també soc llicenciada en 

ciència i tecnologia dels aliments, la vaig estudiar quan era 

una llicenciatura de segon cicle, i és per això que em fa 

especial il·lusió haver estat escollida padrina de la 1era 

promoció dels que, a partir d’ara, sou els meus col·legues.  
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M’agradaria molt poder fer de padrina, entenent per padrina, 

aquella persona que segueix de prop la vostra trajectòria 

professional, i algú que us pot ajudar en allò que pugueu 

necessitar. Potser això no estigui sempre al meu abast, i sigui 

massa ambiciós, per lo que ja estaré contenta en ser la vostra 

col·lega professional dins la universitat.  

Parlo en nom propi, però també en nom de tots els professors 

del campus, el oferir-nos per aquesta tasca d’ apadrinatge.  

 

A més de òbviament felicitar-vos per haver arribat fins aquí, 

us vull donar les gràcies per què sento que he crescut com 

professora junt amb vosaltres. En el 2010 vaig finalitzar la 

meva tesis doctoral i, tot i que ja havia fet tasques docents, 

especialment classes pràctiques, el meu veritable inici com a 

professora va començar al mateix curs que vosaltres veu 

començar la carrera, al 2010. Per tant, sento que m’he fet 

professora amb vosaltres. Vosaltres sou responsables en part 

de que m’encanti la meva feina, i espero poder continuar sent 

professora d’universitat  durant molts més anys (tot i que no 

crec que no tornarà a passar que conegui a tots els alumnes 

d’una mateixa promoció pel seu nom i cognom). 

 

Hem passat forces estones junts, a les aules, laboratoris 

docents, als laboratoris de recerca a l’edifici Gaudí, i més 

darrerament ajudant-vos a trobar una empresa on poder 
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realitzar les practiques obligatòries. Em consta, tant per part 

vostra, com també per part dels tutors de les empreses que us 

han acollit en pràctiques, que aquesta primera experiència en 

el mon professional ha estat molt positiva. Especialment vull 

destacar que algunes empreses ens han felicitat, no tant sols 

per la vostra formació, sinó també per la vostra predisposició 

i per les vostres ganes d’aprendre d’aquest mon professional 

(el mon professional que ara us espera). Dic això, no tant sols 

perquè com a professors ens sentim orgullosos, sinó sobretot 

per donar-vos confiança en la vostra formació.  

 

Com a col·lega també vull animar-vos a treballar, apropant-

vos a altres titulats, tant de Catalunya com d’Espanya, per 

constituir un col·legi professional. Un col·legi professional de 

científics i tecnòlegs dels aliments, que de moment no existeix, 

però que pensem es cada cop més necessari. Col·legi a traves 

del qual els professionals tinguem una representació i defensa 

legal i el reconeixement social com a una peça fonamental 

dins de la industria agroalimentaria.  

  

La professió de científic i tecnòleg dels aliments, tot i que a 

Espanya només forma part del Catàleg de títols universitaris 

des de principis dels anys 90, com a formació i com a 

professió existeix arreu del mon des de fa molt anys. Així, als 

EEUU, a finals dels anys 60, els prestigiós Institute of Food 
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Technologies, va establir el currículum mínim per a la 

formació universitària de professionals de l’àmbit alimentari, i 

abans i tot, a països europeus com Alemanya o Anglaterra els 

estudis de ciències dels aliments comencen a desenvolupar-se 

als anys 50.  Per tant sou una primera promoció de graduats 

d’un àmbit que ja te una llaga, llarguíssima trajectòria.  

 

No vull allargar-me més, i tant sols em resta felicitar-vos (i a 

les vostres famílies també) i desitjar-vos molt èxit en la vostra 

nova trajectòria fora de la universitat. I recordar-vos que en el 

campus estem i estarem a la vostra disposició per allò que 

pugueu necessitar. 

 

Felicitats i moltes gràcies 


